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Készült:  Sikondai Településrészi Önkormányzat 2017. november 23.-i üléséről 

 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Schalpha Anett, a részönkormányzat elnöke köszöntötte a megjelent részönkormányzati 

tagokat. Megállapította, hogy a részönkormányzat határozatképes. 

Ismertette a napirendi pontot: 

 

 

1. A komlói 4. sz. járat menetrend módosításának véleményezése 

 

 

1. napirendi pont: A komlói 4. sz. járat menetrend módosításának véleményezése 

 

Schalpha Anett, a részönkormányzat elnöke tájékoztatta a részönkormányzati tagokat arról, 

hogy Horváth László Komlói Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési- és 

Intézmény-felügyeleti Iroda irodavezetője email-ben megkereste őt azzal a kéréssel, hogy a 

komlói 4. sz. járat menetrend módosítását véleményezze a Sikondai részönkormányzat. 

 

Szabó Nikoletta elmondta, hogy teljes mértékben egyet érta  komlói 4. sz. járat menetrend 

módosításával. 

Wágnerné Purt Gordána véleményeként elmondta, hogy szeretné, ha a helyközi járatok fel 

lennének tüntetve a menetrendeken. A tájékoztatást nagyon fontosnak tartja az induló és 

érkező helyek pontos megjelölésével. 

 

Bauer Jánosné elmondta, hogy jónak találja a módosítást, annyi módosítással, hogy a vidéki 

járatok a tónál is álljanak meg, mert az a Szanatóriumhoz is és a nyaralókhoz is kedvezőbb 

lenne. 

 

Barbarics Ildikó hozzászólásában elmondta, hogy a módosítást elfogadja, azt indokoltnak 

találja. 

 

 

 



2/2017. (XI.23.) SRÖ. sz. határozat 

 

Ezután Schalpha Anett ismertette a határozati javaslatot, miszerint Sikondai Településrészi 

Önkormányzat egyetért a komlói 4. sz. járat menetrendjének a kérelemben jelzett 

módosításával.  

 

 

A jelenlévők a javaslatot egyhangúlag elfogadták. 

 

Schalpha Anett megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel arra, hogy 

ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét, javaslatát és 

döntését az ülést bezárta. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Schalpha Anett Farkas Judit 

 elnök jegyzőkönyvvezető 

 

 


